
_______________________________________________________________________ 

Protokół Nr VI/07 z sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 30 stycznia 2007 r. 

1 

 
P R O T O K Ó Ł  Nr VI/07 

z VI sesji Rady Miasta Dęblin 
z dnia 30 stycznia 2007 r. 

 
Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna nr 1 Ratusza Miasta. 

Godzina rozpoczęcia obrad - 10
00

. 

Godzina zakończenia obrad - 17
40

. 

Ustawowy skład Rady - 15. 

Radni obecni na VI sesji - 14 (jeden mandat nieobsadzony). 

 

Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji. 
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Pan Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady 

Miasta Dęblin. W sesji wzięło udział 14 radnych, na ustawowy skład 15 radnych, co stanowi 

quorum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

• Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 

• Sekretarz Miasta - Marek Basaj, 

• Skarbnik Miasta - Teresa Zygan, 

• Radca prawny Urzędu Miasta - Beata Siedlecka, 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

• przedstawiciele Zarządów Osiedlowych, 

• radni Rady Powiatu w Rykach, 

• Prezes Zarządu Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. - Dariusz 

Wojdat, 

Listy obecności radnych, przedstawicieli Zarządów Osiedlowych oraz gości stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - poinformował, że radni otrzymali 

porządek obrad wraz z materiałami na VI sesję. Zapytał, czy są uwagi  

do przedstawionego porządku obrad ? 

 

Uwagi do porządku obrad VI sesji zgłaszali: 

 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - zwrócił się o uzupełnienie porządku obrad  

o rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Pomocy Osobom Niepełnosprawnym na lata 2003 - 2012. Poinformował, że zmiana 

przedmiotowej uchwały jest konieczna z uwagi na to, żeby Specjalny Ośrodek Szkolno - 

Wychowawczy w Dęblinie mógł się ubiegać o środki z PFRON. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - Waldemar Chochowski - 
w imieniu Komisji wnioskował o zdjęcie z porządku obrad następujących projektów uchwał: 
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• 8a, tj. rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego wskutek 

podjętej uchwały z uwagi na brak pełnej informacji w tej sprawie; 

• 8d, tj. w sprawie objęcia nazwą ulica Lotników Polskich odcinka ulicy na działce  

nr 513, stanowiącej jej przedłużenie do ulicy Warszawskiej - Komisja nie widzi 

konieczności, żeby tę sprawę rozpatrywać tak nagle.  

• 8h, tj. zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla Osiedla Stawy  

w Dęblinie z uwagi na brak kosztów i propozycji taryf; 

• 8i, tj. "Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i kanalizacyjnych MZGK Sp. z o.o. w Dęblinie na lata 2007 - 2009. Jest to bardzo 

szeroki temat, któremu powinna być poświęcona odrębna sesja Rady Miasta. Ponadto 

powinien ten temat być przeanalizowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej. 

 

Radny Andrzej Banaś - zgłosił wniosek przeciwny. Uważa, że nie zachodzi potrzeba 

zdejmowania powyższych projektów uchwał, ponieważ Pan Przewodniczący nie jest 

zobowiązany do przesyłania wszystkich projektów uchwał do wszystkich Komisji. 

 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - w odniesieniu do wniosku dotyczącego 

zdjęcia z porządku obrad punktu 8a wyjaśnił, że Rada jest zobligowana zachowaniem terminu 

ustosunkowania się do wniosku Pana Wieczorka. 

 

Przystąpiono do głosowania wniosków zgłoszonych do porządku obrad. 

 

"Za" wnioskiem zgłoszonym przez Burmistrza Miasta o rozszerzenie  porządku obrad o punkt 

8 m w brzmieniu "Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Pomocy Osobom Niepełnosprawnym na lata 2003 - 2012" głosowało  

14 radnych, przy 14 radnych obecnych na sali obrad. Wniosek uzyskał akceptację Rady. 

 

"Za" wnioskiem zgłoszonym przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej o zdjęcie  

z porządku obrad punktu 8a nie głosował żaden z radnych, w związku z czym wniosek  

nie uzyskał akceptacji. 

 

"Za" wnioskiem zgłoszonym przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej o zdjęcie  

z porządku obrad punktu 8d głosował 1 radny, 4 radnych było przeciw, 6 wstrzymało się  
od głosowania. Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 

 

Za" wnioskiem zgłoszonym przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej o zdjęcie  

z porządku obrad punktu 8h opowiedziało się 4 radnych, przy 7 głosach przeciwnych  

i 3 wstrzymujących się. Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 

 

"Za" wnioskiem zgłoszonym przez Komisję Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej o zdjęcie  

z porządku obrad punktu 8i głosowało 4 radnych, przy 7 głosach przeciwnych  

i 3 wstrzymujących się. Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 

 

Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada przyjęła następujący porządek VI sesji. 

 

Przyjęty porządek obrad VI sesji: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

4. Podjęcie uchwały o stwierdzeniu zgodności ze studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla Żdżary I w Dęblinie. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla Żdżary I w Dęblinie. 

6. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

7. Wolne wnioski. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego wskutek 

podjętej  uchwały; 

b) przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin; 

c) uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

d) objęcia nazwą ulica Lotników Polskich odcinka ulicy na działce nr 513, 

stanowiącej jej przedłużenie do ulicy Warszawskiej; 

e) zmiany w składzie Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie;; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zgłoszenia kandydatów do Powiatowej Rady 

Zatrudnienia w Rykach; 

g) zmiany uchwały w sprawie ustalenia dla terenu Miasta Dęblin liczby punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

napojów alkoholowych; 

h) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla Osiedla Stawy 

w Dęblinie; 

i) "Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji  urządzeń wodociągowych  

i kanalizacyjnych MZGK Sp. z o.o. w Dęblinie na lata 2007 - 2009; 

j) uchwalenia Planu potrzeb w zakresie wykonywanych prac społecznie 

użytecznych w gminie Dęblin na 2007 r.; 

k) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta na 2007 r.; 

l) przyjęcia planu pracy Rady Miasta na 2007 r.; 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Pomocy Osobom 

Niepełnosprawnym na lata 2003 - 2012. 

9. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

10. Zatwierdzenie protokołów z III, IV i V sesji Rady Miasta. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta  
w okresie między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta: 

• przeczytał list od Marszałka Województwa Lubelskiego z życzeniami świąteczno - 

noworocznymi dla Burmistrza i Rady; 

• w okresie przedświątecznym uczestniczył w spotkaniach opłatkowych na terenie 

miasta, m.in. w SP ZOZ, MZGK Sp. z o.o., MDK, szkołach podstawowych  

i gimnazjach, Urzędzie Miasta, SOSW, Klubie "Krokus"; 
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• uczestniczył w spotkaniu w WSOSP z gen. Haciem. Spotkanie dotyczyło przyszłości 

"Szkoły"; 

• z inspiracji Pana Posła Jarosława Żaczka i Burmistrza Miasta Dęblin w dniu 5 stycznia 

2007 r. odbyło się spotkanie z Marszałkiem Województwa Lubelskiego w sprawie 

WSOSP; 

• z ramienia Rady Miasta Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak uczestniczył  

w negocjacjach ze Związkami Zawodowymi w sprawie ustalania regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. 

• w dniu 18 stycznia 2007 r. Przewodniczący Rady uczestniczył w otwarciu filii Urzędu 

Pocztowego na Dworcu PKP w Dęblinie; 

• Prezydium Rady Miasta uczestniczyło w dniu 20 stycznia 2007 r. w jubileuszu 50-lecia 

zawarcia związku małżeńskiego przez 21 dęblińskich par; 

• w dniu 22 stycznia 2007 r. odbyło się posiedzenie Konwentu Rady Miasta, którego 

celem było ustalenie ramowego planu pracy Rady na 2007 r. oraz w porozumieniu  

z Burmistrzem ustalenie porządku obrad VI sesji; 

• w okresie między sesjami pracowały Komisje Rady Miasta. 

 

Burmistrz Miasta: 
W okresie między sesjami: 

• zostały przygotowane materiały i projekty uchwał na dzisiejszą sesję; 
• zweryfikowany został projekt budżetu miasta na 2007 r. Celem tej weryfikacji było 

urealnienie planu dochodów, które odbywało się poprzez zmniejszenie dochodów  

oraz wyasygnowanie środków na inwestycje, szczególnie na przygotowanie inwestycji 

pod kątem dokumentacyjnym, które będą mogły być dofinansowane ze środków 

unijnych. Regionalny Program Operacyjny dla województw jest przyjęty przez władze 

wojewódzkie i  jest dostarczony do Ministerstwa Rozwoju Regionalnego. Ma być  
do 6.03 dostarczony do odpowiednich organów UE i Unia w ciągu 3 miesięcy te 

programy zaopiniuje. Szacuje się, że niezbędne dokumenty do składania wniosku  

o dofinansowanie będą gotowe do końca października, jednak bardziej realnym 

terminem jest początek przyszłego roku; 

• uchwały z sesji nadzwyczajnej poświęconej przyszłości WSOSP zostały wysłane  

do odpowiednich organów. Jest odpowiedź od Marszałka Sejmu, że uchwała została 

skierowana do Komisji Obrony Narodowej oraz od Posłów Karpińskiego i Kurczuka. 

• 15 stycznia Burmistrz uczestniczył w przekazaniu obowiązków Komendanta WSOSP. 

generał Ryszard Hać został odwołany z funkcji Komendanta. Nowym Komendantem 

został generał bryg. pil. Andrzej Błasik. W uroczystości uczestniczył Dowódca Wojsk 

Lotniczych. 

• Burmistrz uczestniczył w spotkaniu noworocznym Polskiego Związku Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów oraz Klubu Seniora. 

• poinformował, że nastąpiła zmiana na stanowisku Prezesa MZGK Sp. z o.o. Nowym 

Prezesem został Pan Dariusz Wojdat. Pani Alicja Zwierzchowska została odwołana  

z funkcji Prezesa i wróci do pracy w Urzędzie Miasta. Ponadto jest sprawa w Sądzie 

Pracy odnośnie odwołania Pana Adama Kutego z funkcji Prezesa przez poprzednie 

władze. 

• wspólnie z Prezesem MZGK Burmistrz uczestniczył w spotkaniu w Regionalnym 

Zarządzie Infrastruktury w Lublinie oraz w Wojskowej Agencji Mieszkaniowej  

w sprawie możliwości prowadzenia wspólnych inwestycji, przede wszystkim chodziło 

o objęcie obszarów wojskowych odprowadzaniem ścieków.  
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• odbyły się 3 spotkania z przedstawicielami Kolei dotyczące przede wszystkim 

zagospodarowania obszaru wokół Dworca PKP - chodzi o budowę parkingu,  

o przejęcie ulic - Dworcowej, Kolejowej, Michalinowskiej, Towarowej. W drugiej 

połowie lutego odbędzie się bardziej konkretne spotkanie w tej sprawie. 

• zbliżają się ferie zimowe. W tym okresie będą odbywały się zajęcia w MDK  

oraz w szkołach, będzie również zorganizowany turniej piłkarski. Na organizację ferii 

zostały przewidziane w budżecie miasta środki w wysokości 12.000 zł. 

• odbyło się spotkanie dotyczące uregulowania sprawy własności sklepu w ul. 

Środkowej (Hurtownia "Banan"). Grunt jest Wspólnoty, sklep został wybudowany 

przez GS. Prawdopodobnie dojdzie do ugody i Wspólnota sprzeda grunt Spółdzielni. 

• przedłużona została na kwartał umowa ze Stowarzyszeniem "Leżak" na prowadzenie 

Placówki Wsparcia Dziennego w os. Wiślana. Finansowanie tego zadania będzie  

ze środków przewidzianych na przeciwdziałanie alkoholizmowi. 

• odbył się przetarg na wywóz nieczystości z terenów miejskich. Wygrał MZGK  

Sp. z o.o. 

• wczoraj odbył się przetarg na budowę kanalizacji ściekowej w centrum miasta. 

Wpłynęły 4 oferty. W tej chwili trwa sprawdzanie ofert pod względem formalno - 

prawnym. Najtańsza cenowo oferta  (jeśli będzie spełniać wszystkie wymogi formalne) 

to jest oferta konsorcjum firm "Tylor" z Lubelskim Przedsiębiorstwem Robót 

Inżynieryjnych. Ta firma wykonywała już roboty na terenie Dęblina.  

Jest to kwota 3.733.492,52 zł brutto. Cena najwyższa wyniosła 4.551.040 zł.  

• na dzień 18 marca 2007 r. zostały ogłoszone wybory uzupełniające do Rady Miasta 

Dęblin w okręgu wyborczym nr 5, w którym wybierany będzie jeden radny. W  skład 

okręgu wchodzą ulice: Stężycka 48,50,52 oraz Osiedle Wiślana. Kalendarz wyborczy 

jest  zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miasta. 

• została zakończona wymiana okien w Szkole Podstawowa Nr 4. 

• została zakończona sprawa przejęcia przez miasto oświetlenia na os. Lotnisko. Nie jest 

przejęta natomiast kanalizacja burzowa. 

• sfinalizowana została umowa z włoskim miastem Sedrina w zakresie wymiany 

pracowników. Wyjechały tam 3 osoby do pracy. 

• ogłoszony został wykaz nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w 2007 roku. 

Wykaz ten jest dostępny na stronie internetowej. W tym wykazie została również 
umieszczona nieruchomość na os. Lotnisko, chodzi o "ten trójkąt, gdzie są  boiska". 

Ewentualna sprzedaż tej nieruchomości  musi zostać zaakceptowane przez Radę 
Miasta. 

 

      Ad. pkt 4  
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności ze studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego osiedla 
Żdżary I w Dęblinie. 
 
Burmistrz Miasta - przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności  

ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego osiedla Żdżary I 

w Dęblinie oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla Żdżary I w Dęblinie. Oba projekty uchwał 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. Burmistrz poinformował, że do opracowania 

tego planu przystąpiono na podstawie uchwały Rady z 2003 r. cały tok postępowania został 

przeprowadzony zgodnie z obowiązującymi przepisami, t.j. ustawy o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym. Projekt uchwały był przedstawiany na posiedzeniach 



_______________________________________________________________________ 

Protokół Nr VI/07 z sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 30 stycznia 2007 r. 

6 

Komisji oraz był opiniowany przez odpowiednie służby. W dniu dzisiejszym jest etap 

końcowy - uchwalenie planu. Każdy obszar miasta powinien mieć swój plan 

zagospodarowania przestrzennego, co ułatwia prowadzenie na tych terenach polityki 

przestrzennej i ułatwia ludziom uzyskanie pozwoleń na budowę. Plan po północno - 

zachodniej stronie ulicy Kockiej nie budzi kontrowersji, natomiast są pojedyncze uwagi od 

osób zamieszkujących po jej prawej stronie. Nadmieniając, że nieuchwalenie tego planu 

spowoduje określone straty finansowe dla miasta poinformował, że plan zagospodarowania 

przestrzennego jest dokumentem żywym i będzie mógł ulegać zmianom. 

 

Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Rumiński - główny projektant planu z Zespołu 

Projektowego w Centrum Projektowo Konsultingowym Gospodarki Przestrzennej 
"Urbanista" - Sp. z o.o., który poinformował, że plan przewiduje rozwój terenów 

budowlanych, rozwija komunikację. Wprowadza od strony północnej drogę dojazdową  
i sugeruje mieszkańcom, że mogą od strony północnej wydzielać tereny pod zabudowę 
mieszkaniową. Pewnym mankamentem na tym terenie są dosyć wąskie działki. Mają one 

9-12 m i na tak wąskiej działce nie można postawić funkcjonalnego budynku. Plan stwarza 

możliwość zamiany działek i powstawania działek o szerokości ponad 20 m. Głównie 

tereny są przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową. Środek osiedla niestety jest 

niebudowlany - są to łąki, i grunty organiczne, które są prawnie chronione i pozostaną  
w użytkowaniu rolnym. Przez teren przebiega ciek wodny, który jest objęty ochroną. 
Prawo wodne mówi, że cieki wodne muszą być utrzymane w należytej czystości. Plan 

przewiduje teren sportu i rekreacji osiedlowej. W południowej części jest również teren 

zabudowy mieszkaniowej. Ulica Kocka jest ulicą wysokiej klasy o oznaczeniu KG - jest to 

droga krajowa, która jest w zarządzie Regionalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

W południowej części studium przewidywało teren pod usługi publiczne. Ma to związek  

z rozważaniami dotyczącymi uruchomienia lotniczego transportu pasażerskiego  

na lotnisku. Plan był wyłożony do publicznego wglądu dwukrotnie. Ponowne zastrzeżenia 

zgłosili Państwo Kusalowie. Plan jest bardzo korzystny dla miasta. Umożliwia realizację 
ulic i występowanie o środki unijne. 

 

Następnie zostały przedstawione opinie poszczególnych Komisji odnośnie 

przedstawionego projektu uchwały. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Tadeusz Oryl - Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Budżetu. Poinformował, że Komisja w dniu dzisiejszym analizowała 

projekt uchwały, jednakże z uwagi na krótki czas posiedzenia nie zajęła stanowiska w tej 

sprawie.  

 

Komisje:  

- Gospodarki Komunalnej, 

- Samorządu i Porządku Publicznego, 

- Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - pozytywnie zaopiniowały projekt przedmiotowej 

uchwały, natomiast Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej wypracowała stanowisko  

o indywidualnym ustosunkowaniu się członków Komisji do projektu uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

 
Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak - zapytał, jaka powinna być szerokość 
działki budowlanej dla zabudowy jednorodzinnej wolnostojącej i bliźniaczej?  
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Pan Krzysztof Rumiński - odpowiedział, że pod budowę domu wolnostojącego szerokość 
działki powinna wynosić 16-18 m, natomiast pod budynki bliźniacze - 12 m.  

 

Przewodniczący RM - zamknął dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania uchwały.  

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła 

uchwałę Nr VI/19/2007 o stwierdzeniu zgodności ze studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla Żdżary I w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. pkt 5 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Żdżary I w Dęblinie. 
 
Przed przystąpieniem do dyskusji Przewodniczący stałych Komisji przedstawili opinie 

dotyczące projektu uchwały. 

 

Komisje: Gospodarki Komunalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały, natomiast Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, 

Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia i Problematyki Socjalnej - pozostawiły 

projekt uchwały do indywidualnego ustosunkowania się członków Komisji na sesji. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

 

Radny Waldemar Potyra - powiedział, że nowoprojektowana ulica jest poszerzona 

kosztem działki 189. Radny wymienił osoby, które zgłosiły uwagi do projektu planu  

i zwrócił się do Burmistrza, czy te osoby otrzymają coś w zamian? 

 

Mieszkaniec Osiedla "Żdżary" - ta droga wytyczona nie ma uregulowanego stanu 

prawnego. Czy ja dostanę jakieś odszkodowanie? 

 
Burmistrz Miasta - Pana problem dotyczy planu Żdżary II. W dzisiejszych czasach jeśli 
się coś zabiera, to się płaci odszkodowanie. Te odszkodowania są godziwe. Jeżeli grunt jest 

w planie przeznaczony na cele publiczne właściciel może żądać wykupu tego terenu przez 

miasto.  

 
Radny Andrzej Banaś - w związku z głosami mieszkańców, na Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Budżetu zgłosił wniosek, żeby wyłączyć z uchwalenia część południową 
tego planu. Radny po rozmowie z zainteresowanymi wycofał swój wniosek. Zasugerował, 

żeby przy następnych opracowaniach wystąpić do Przewodniczących Zarządów 

Osiedlowych o przekazywanie informacji mieszkańcom, np. o wyłożeniu planu  

do publicznego wglądu i możliwości wnoszenia uwag.  

 

Przewodniczący Rady - zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział  

14 radnych. "Za" przyjęciem uchwały Nr VI/20/2007 w sprawie uchwalenia miejscowego 
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planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Żdżary I w Dęblinie głosowało  

12 radnych, 1 radny był przeciw i 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została przez 

Radę podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 6 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Zapytania, interpelacje i wnioski zgłaszali: 

 
Radny Mieczysław Skibiński - w imieniu mieszkańców osiedla Lotnisko przekazał 

niezadowolenie związane z odśnieżaniem. Zdaniem radnego, jeżeli  Urząd płaci   

za odśnieżanie, to powinien od Pana Wieczorka wymagać. 
 
     Radny Waldemar Potyra zgłosił następujące wnioski: 

• o techniczne zabezpieczenie słupów oświetleniowych w ulicy Partyzantów  

od ul. Środkowej tak, aby uniemożliwić dostęp do bezpieczników; 

• ponowił wniosek o zamontowanie zdroju ulicznego w ul. Rynek (przy Urzędzie 

Miasta); 

• o jak najszybsze przydzielenie lokalu mieszkalnego Pani Katarzynie Szymczyk; 

• o zamontowanie fotoradaru przy drodze krajowej 48; 

• zwrócił się do Przewodniczących Zarządów Osiedlowych o przeprowadzenie wyborów 

nowych Zarządów Osiedlowych w miesiącu marcu i poinformowanie o terminach 

zebrań Komisję Samorządu i Porządku Publicznego za pośrednictwem Biura Rady 

Miasta. 

 

Radny Adam Cenkiel - wnioskował o wycięcie drzewa na styku posesji Pana Gransztof  

i Pana Soszki obok skrzyżowania ul. 1 Maja, ul. Stawskiej i Tysiąclecia. Zapytał, czy jest  

w planie perspektywicznym rozwoju miasta przewidziana budowa wysypiska śmieci  

na terenie Dęblina i czy jest możliwość pociągnięcia nitki gazowej ze Stężycy do Dęblina?  

 
Radny Waldemar Chochowski - wnioskował o  

• umożliwienie nauki w szkole dziennej Panu Piotrowi Pieńkoszowi. Ukończył on  

8 - letnią szkołę podstawową. Potem ciężka choroba uniemożliwiła mu podjęcie nauki. 

Zwracał się z prośbą o przyjęcie do szkoły za pośrednictwem dyrektorów wszystkich 

szkół średnich w Dęblinie. Od wszystkich uzyskał negatywną odpowiedź. Ministerstwo 

Edukacji Narodowej wydało pozytywną opinię. W chwili obecnej Pan Pieńkosz nie ma 

możliwości podjęcia pracy z uwagi na brak średniego wykształcenia; 

• wystosowanie pisemnego wystąpienia do mieszkańców lokali komunalnych,  

aby przestrzegali porządku publicznego. Sprawa dotyczy rodziny zamieszkałej w domu 

wielorodzinnym przy ul. 15 PP Wilków" 3A; 

 

Radny Krzysztof Karbowski: 
• wielokrotnie radny stawiał wniosek o wycięcie drzew wzdłuż drogi krajowej nr 48  

w kierunku Moszczanki. Radny uważa, że w tym roku powinny być zakończone  

wszystkie te czynności; 

• radny wnioskował o odśnieżanie ciągów pieszych przede wszystkim do tych szkół, 

do których wiele dzieci chodzi pieszo; 

• w dalszym ciągu istnieje problem oświetlenia ulic na os. Jagiellońskim,  

w ul. Towarowej  oraz przy wjeździe na przejazd kolejowy w ul. Podchorążych; 
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• podniósł sprawę rozwiązania problemu wylewania nieczystości ciekłych na działki; 

• prosił o podanie do publicznej wiadomości informacji o nieodpłatnym wypożyczaniu 

sprzętu rehabilitacyjnego dla osób niepełnosprawnych; 

• wnioskował, żeby kalendarze imprez były opiniowane w miesiącach jesiennych 

każdego roku. 

 
Przewodniczący Rady Miasta - zwrócił się do radnego K. Karbowskiego o przedłożenie 

zgłoszonych wniosków na piśmie do Biura Rady Miasta. 

 

Radny Henryk Wiejak - złożył  następujące wnioski: 

•  o wyjazd delegacji do Prezydenta RP, Marszałka Sejmu, Marszałka Senatu i Ministra 

Obrony Narodowej w celu pozostawienia WSOSP na terenie naszego miasta; 

•  o dokładne wyjaśnienie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Rada poprzedniej kadencji nie miała 

możliwości zajęcia się tym tematem; 

•  o podanie informacji na temat wyborów uzupełniających do Rady Miasta ustalonych 

na dzień 18 marca 2007 r.; 

• o uhonorowanie ludzi, którzy przepracowali w naszym mieście przez okres 30 i więcej 

lat, świadcząc usługi dla mieszkańców naszego miasta; 

•  o podjęcie działań w celu usprawnienia ruchu drogowego na skrzyżowaniu ulic: 

Warszawskiej, 1 Maja i Składowej. 

 

Ad. pkt 7 
Wolne wnioski. 
 

W punkcie "Wolne wnioski" głos zabierali: 

 
Pan Józef Grzechnik - mieszkaniec miasta - dostał pismo, w którym zaliczka na wywóz 

nieczystości stałych  jest naliczona w wysokości 25 zł od osoby. W budynku mieszka 20 osób, 

co daje kwotę ok. 500 zł miesięcznie. Pojemniki o pojemności ok. 1m
3
 są opróżniane raz  

w tygodniu. Takich pojemników jest 4 co daje 4 m
3
 śmieci z całego budynku w ciągu miesiąca. 

Dlaczego mieszkańcy mają płacić za 20 m
3
? Skąd taka cena wyszła? 

 
Przewodniczący Rady Miasta - zobowiązał się, że osobiście udzieli odpowiedzi na powyższe 

pytania. 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla "Michalinów"- Sławomir Świątkowski - złożył 

następujące wnioski : 

• o podjęcie działań w kierunku przejęcia przepompowni ścieków od usytuowanej na 

osiedlu przez miasto lub MZGK. Wniosek jest podyktowany tym, że mieszkańcy 

osiedla płacą podwójnie  za przepompowanie 1m
3
 ścieków; 

• o podjęcie działań w kierunku inwentaryzacji przyłączy wodociągowych  

w os. Michalinów. Brak inwentaryzacji tych przyłączy powoduje to, że podczas awarii 

przyłącza mieszkaniec ponosi całkowity koszt usunięcia usterki. Pozostałe osiedla 

miasta w tym przypadku nie ponoszą żadnych kosztów; 

• zapytał Pana Prezesa MZGK jak ma zamiar postępować z przewoźnikami, którzy 

nieczystości z Dęblina wywożą do Zajezierza? Czy można zmusić tych Panów, żeby 

zrzucali ścieki do oczyszczalni dęblińskiej? 
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Przewodniczący Zarządu Osiedla "Rycice" - Janusz Kozicki - na osiedlu "Rycice" mieści 

się siedziba Wolontariatu Św. Eliasza. Pan Glinka wydzierżawił to od Wspólnoty Gruntowej. 

Za nic nie płacił i organizował tam zebrania Sojuszu Lewicy Demokratycznej. Z uwagi na 

nieuregulowanie płatności została odcięta energia elektryczna i woda w tym lokalu. Pan Glinka 

nie reaguje na żadne pisma. Co Zarząd Osiedla ma zrobić?  

Przy tym budynku jest planowana budowa stacji TRAFO. Decyzja w tej sprawie została 

podjęta bez zgody Wspólnoty Gruntowej. Jest to na działce 3274/2. 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla "Podchorążych" - Witold Kleczkowski : 
• podniósł sprawę nieposypanych piaskiem chodników w osiedlu; 

• wniósł o szersze odśnieżanie ul. Balonna; 

• prosił o zamontowanie przy placu zabaw dla dzieci tablicy informacyjnej; 

• wystąpił w imieniu Przewodniczących zarządów Osiedlowych co do dokonywania 

przeglądów osiedlowych placów zabaw. Przewodniczący zarządów Osiedli nie czują 
się kompetentni w tej sprawie; 

• zgłosił wniosek o umieszczenie w budżecie miasta środków na wykonanie ogrodzeń 

placów zabaw; 

• zabrał głos w sprawie dewastacji Dworca PKP. 

 
Przewodniczący Rady - odpowiedział, że ul. Balonna będzie odśnieżana szerzej. Ciąg pieszy 

w ul. Podchorążych będzie dzisiaj posypany. 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla "Wiślana" - Andrzej Kucper - przedstawił wniosek  

o przeznaczenie pomieszczenia w pawilonie handlowym przy ul. Stężyckiej 33 na potrzeby 

Zarządu Osiedla.  

 

Radny Tadeusz Oryl - nawiązał do wypowiedzi Pana Grzechnika  w sprawie wysokich 

kosztów związanych z wywozem nieczystości stałych. Radny prosił, żeby pracownicy MZGK 

nie podawali błędnych informacji społeczeństwu, że to Rada zatwierdziła taryfy na wodę  
i ścieki. O cenach ma  prawo decydować Prezes i Rada Nadzorcza. Rada Miasta może tylko 

wydać opinię i nie zawsze ta opinia  musi być zgodna z opinią Rady Nadzorczej. Rada Miasta 

ma na wydanie opinii 30 dni. 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla "Pułaskiego" - Tadeusz Krawczak:  
• ponowił prośbę, żeby uporządkować teren wokół wiaduktu; 

• wnioskował o wytyczenie zatok parkingowych przy najbardziej newralgicznych 

miejscach w ul. Warszawskiej, m.in. przy sklepie "Groszek" z siedzibą ul. Warszawska 

106; 

 

Radny Stanisław Kopacz - wnioskował o zabezpieczenie w projekcie budżetu miasta  

na 2007 r. środków finansowych na wykonanie nowego chodnika w os. 15 PP "Wilków". 

 
Przewodniczący Zarządu Osiedla "Lotnisko" - Ryszard Głodek: 

• zapytał - na jakim etapie jest przekazanie na rzecz miasta ul. Ścibiora i części  

ul. Kowalskiego. Ta sprawa ciągnie się od ok. 4 lat. 

• poinformował, że mieszkańcy osiedla będą przeciwni sprzedaży nieruchomości  

na os. Lotnisko, gdzie w chwili obecnej funkcjonują boiska dla młodzieży; 

• wnioskował o odśnieżanie drogi prowadzącej do garaży osiedlowych. 

 
Przewodniczący RM - poinformował, że sprawa odśnieżania będzie zrealizowana. 
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Radny Krzysztof Karbowski wnioskował o: 

• zapewnienie środków finansowych na montaż płytek terakotowych w Szkole 

Podstawowej Nr 2; 

• wyznaczenie jednego miejsca w mieście do składowania płytek eternitowych; 

•  dokręcenie nakrętek do śrub mocujących słupy elektryczne nr 34, 45, 50 na 

wiadukcie; 

• utwardzenie odcinka ulicy Nadatki od ul. Lipowej do toru kolejowego; 

• o zwiększenie kontroli mających na celu wyeliminowanie zniszczeń budynku 

dworca PKP. 

 

Przewodniczący RM - udzielił radnemu Karbowskiemu odpowiedzi na wniosek dotyczący 

składowania płyt eternitowych. Poinformował, że informacje co zrobić z tymi płytkami  

są zawarte w Planie Gospodarki Odpadami, który został opracowany w 2004 r., zgodnie  

z którym miejscem do składowania płyt jest Zakład Unieszkodliwiania Odpadów 

Komunalnych w Puławach. 

 
Burmistrz Miasta - poinformował, że zobowiązany jest wydać zarządzenie o ustaleniu stawek 

czynszu za lokale mieszkalne. Zgodnie z uchwałą Rady Miasta poprzedniej kadencji stawki te 

w 2006 r. wynosiły 1,6% wartości odtworzeniowej lokali, a na 2007 r. mają wynosić 2,3% 

wartości odtworzeniowej. Uważa, że taki wzrost jest niedopuszczalny i dlatego wstrzymał 

wydanie zarządzenia w tej sprawie. Zgłosił wniosek do Rady, aby na następnej sesji 

rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie ewentualnej zmiany wskaźnika określającego wysokość 
czynszu najmu gminnych lokali mieszkalnych. 

 
Przewodniczący RM - poinformował, że temat ten będzie omawiany na posiedzeniu 

Konwentu Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 8a 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wezwania do usunięcia 
naruszenia interesu prawnego wskutek podjętej uchwały. 
 
Projekt uchwały (wraz z uzasadnieniem ) przedstawił Przewodniczący Rady Miasta - 
Ryszard Karpiński. Poinformował, że w dniu 19 października 2006 r. Pan Jarosław 

Wieczorek prowadzący działalność gospodarczą na terenie Miasta Dęblin pod firmą "TED 

BAGS" - Usługi Komunalne zwrócił się do Rady z wezwaniem do usunięcia naruszenia 

interesu prawnego wskutek podjęcia przez Radę Miasta w dniu 4 lipca 2006 r. uchwały  

Nr LVI/355/2006 w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych. Podniósł, że ustalenie górnych stawek opłat za odbiór odpadów 

komunalnych w wysokości 6,40 zł netto miesięcznie za osobę faktycznie zamieszkującą 
nieruchomość, jeżeli odpady nie są zbierane selektywnie oraz w wysokości 3,20 zł netto 

miesięcznie za osobę faktycznie zamieszkującą nieruchomość, jeżeli odpady są zbierane 

selektywnie - narusza interes jego firmy, zajmującej się odbieraniem odpadów komunalnych  

a także mieszkańców, gdyż uchwalone stawki nie mają żadnego związku z rzeczywistą ilością 
odbieranych odpadów. Proponowane w projekcie uchwały rozstrzygnięcie określone zostało 

następująco - Rada Miasta rozważyła stanowisko skarżącego i uznała, że podejmując uchwałę 
nie przekroczyła swoich kompetencji i działała zgodnie z przepisami prawa. 
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Przedstawiony projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Opinie Komisji nad przedmiotowym projektem uchwały były następujące: 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, Zdrowia  

i Problematyki Socjalnej -wypracowały stanowisko o indywidualnym ustosunkowaniu się 
członków Komisji do projektu uchwały. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. "Za" podjęciem uchwały Nr VI/21/2007 w sprawie 

rozpatrzenia wezwania do usunięcia interesu prawnego wskutek podjętej uchwały głosowało  

8 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  Uchwała została przez Radę podjęta i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8b 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Miasto Dęblin. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawiła Pani Bożena Broniszewska 
- Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Urzędu Miasta, która poinformowała, 

że ustawą z dnia 15 lipca 2004 r. o zmianie ustawy - Karta Nauczyciela oraz o zmianie 

niektórych innych ustaw organy prowadzące szkoły zostały zobligowane  w drodze regulaminu 

do określenia: 

- wysokości stawek dodatków oraz szczegółowych warunków przyznawania tych dodatków, 

- szczegółowych  warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i za godziny doraźnych zastępstw w taki sposób, aby wynagrodzenia 

nauczycieli odpowiadały na obszarze danej jednostki samorządu terytorialnego średnim 

wynagrodzeniom nauczycieli. Dodatki określone w regulaminie zostały pozytywnie 

zaopiniowane przez związki zawodowe. Został utrzymany 2% dodatek motywacyjny  

oraz uwzględniony został dodatek dla nauczyciela, który podjął się kształcenia w klasie 

łączonej w wysokości 10%. 

 

Następnie przedstawione zostały opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej oraz  Zdrowia i Problematyki Socjalnej - ustaliły, że 

członkowie Komisji indywidualnie ustosunkują się do projektu uchwały. 

 

Komisje: Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - wydała opinię pozytywną,  
po uwzględnieniu zmiany w § 4 ust. 5, który miałby brzmienie: "wysokość środków 

finansowych przeznaczonych na dodatki motywacyjne w przeliczeniu na jeden etat wynosi 3% 

(zaproponowane było 2%) wynagrodzenia zasadniczego". 
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Radny Henryk Wiejak - zgłosił uwagi do § 4 pkt 4, który brzmi: - "Dodatek motywacyjny dla 

nauczycieli rozpoczynających po raz pierwszy pracę w szkole przyznaje się po upływie okresu 

umożliwiającego ocenę osiąganych wyników pracy". Radny chciałby, żeby ten zapis był 

konkretny, czy to dotyczy roku, czy to dotyczy pół roku.  

 

Do wniosku Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  ustosunkował się Burmistrz 
Miasta, który powiedział, że podtrzymuje swoje stanowisko odnośnie dodatku motywacyjnego 

w wysokości 2% wynagrodzenia zasadniczego. Zostało to uzgodnione ze związkami 

zawodowymi na terenie Dęblina. Związki zawodowe zgodziły się na stawkę 2% w 2007 r., 

natomiast ustalono, że w 2008 r. ta stawka wzrośnie do 3%. Ten 1% stanowi ok. 64.000 zł  

w budżecie miasta. Jeśli chodzi o "obciążenia oświatowe" to w 2007 r. będzie trzeba wypłacić 
odprawy emerytalne, co stanowi ponad 500.000 zł. Ponadto Burmistrz wniósł o wprowadzenie  

do projektu uchwały autopoprawki, polegającej na wykreśleniu ust.4 w § 4 (po czym radny 

Henryk Wiejak wycofał swój wniosek dotyczący doprecyzowania tego zapisu). 

 

Radny Henryk Wiejak - zgłosił wniosek o 3% dodatek motywacyjny. Zaproponował,  

aby środki na ten cel pozyskać z rezerwy budżetowej.  

 

Radny Tadeusz Oryl - poinformował, że pensja nauczyciela mianowanego z 30-letnim 

stażem, z wykształceniem wyższym magisterskim zarabia 1250 zł netto. Wzrost dodatku 

motywacyjnego o 1% wyniesie średnio 10 zł miesięcznie dla nauczyciela. Poparł wniosek 

radnego Henryka Wiejaka. 

 

Burmistrz - w pierwotnym projekcie budżetu na rezerwę ogólną zostało przewidziane  

35.000 zł. W nowym projekcie budżetu Miasta Dęblina są zdjęte środki i z promocji miasta  

i z oświaty po to, żeby generować środki na rozwój miasta. W powiecie jest 3%, ale powiat 

całą swoją oświatę utrzymuje z subwencji. Podtrzymał swoje stanowisko o 2% dodatku 

motywacyjnym. 

 

Pani Beata Siedlecka - Radca prawny UM - przed głosowaniem wyjaśniła, że zgodnie  

z obowiązującym statutem najpierw poddaje się pod głosowanie stanowisko projektodawcy. 

Jeśli ono nie uzyska akceptacji dopiero poddaje się pod głosowanie stanowisko wnioskodawcy, 

czyli Pana radnego Wiejaka. 

 

"Za" 2% dodatkiem motywacyjnym głosowało 7 radnych, przy 2 głosach przeciwnych  

i 1 wstrzymującym się. Wniosek uzyskał akceptację Rady. 

 

Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 11 głosami 

"za", przy 1 głosie wstrzymującym się Rada podjęła uchwałę Nr VI/22/2007 w sprawie 

przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Miasto Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8c 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Bożena Broniszewska - Naczelnik 
Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Urzędu Miasta, która poinformowała, że ustawa  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie obliguje samorząd do tworzenia rocznych 

programów współpracy z organizacjami pozarządowymi. Włączenie sektora obywatelskiego  
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w działalność społecznie użyteczną gminy stworzy warunki do prowadzenia nowatorskich  

i bardziej efektywnych działań samorządu oraz może pozytywnie wpłynąć na poprawę jakości 

życia mieszkańców Dęblina. 

 

Przedłożony projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Następnie Komisje przedstawiły opinie dotyczące omawianego projektu uchwały: 

 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Zdrowia i Problematyki Socjalnej - ustaliły,  

że członkowie komisji indywidualnie odniosą się do projektu uchwały. Pozostałe Komisje,  

tj. Gospodarki Komunalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie 

zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - wnioskowała aby dz. 5 pkt 14 otrzymał 

brzmienie: " upowszechnianie sportu, turystyki i rekreacji" zamiast: - "upowszechnianie 

kultury fizycznej i sportu". 

 

Burmistrz - zgłosił wniosek Komisji jako autopoprawkę. 
 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Jednogłośnie (12 głosami "za") Rada podjęła 
uchwałę Nr VI/23/2007 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad.pkt 8d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie objęcia nazwą ulica Lotników 
Polskich odcinka ulicy na działce nr 513, stanowiącej jej przedłużenie  
do ul. Warszawskiej. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław 
Włodarczyk. Poinformował, że nazwa ulica Lotników Polskich została nadana ulicy biegnącej 

na terenie zamkniętym Garnizonu Lotnisko uchwałą Nr XXXIII/233/96 Rady Miejskiej  

w Dęblinie z dnia 3 grudnia 1996 r. Podjęta wówczas uchwała dotyczyła wyłącznie terenów 

zamkniętych. Część tej ulicy prowadząca od ulicy Warszawskiej do bramy głównej terenów 

garnizonu znajdująca się na działce nr 513 (stanowiącej własność Gminy Miasto Dęblin), 

dotychczas pozostawała bez miana. Podjęcie uchwały ujednolici i usprawni zarządzanie  

informacją adresową przy tej ulicy. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Opinie Komisji były następujące: 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

oraz Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - nie opiniowały projektu uchwały. 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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W dyskusji udział wzięli: 
 

Radny Adam Cenkiel - zaproponował, żeby ten odcinek nosił nazwę Plac Orląt Dęblińskich  

i żeby nie podejmować tej uchwały. 

 

Radny Henryk Brożyna - zapytał, czy nazwa tej ulicy została uzgodniona z wojskiem? 

 

Burmistrz Miasta - ta ulica Lotników Polskich wychodzi na część cywilną, ponieważ kiedyś 
brama Lotniska była zdecydowanie bliżej ul. Warszawskiej. Plac Orląt Dęblińskich jest  

od ul. Warszawskiej do budynku kina "Irena". Kolejnym jest plac przy Pomniku, który 

formalnie nie ma nazwy. Chcieliśmy wyprowadzić nazwę Lotników Polskich  

do ul. Warszawskiej.  

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla "Podchorążych" - Witold Kleczkowski - powiedział, że 

Wojskowe Zakłady Lotnicze powinny mieć adres: ulica Lotników Polskich, jednak często jest 

podawana nazwa - Plac Orląt Dęblińskich. Zapytał - kto jest odpowiedzialny za nadanie 

numerów porządkowych nieruchomości - wojsko czy Urząd Miasta?  

 
Przewodniczący RM - poinformował, że z załączonej  mapki jednoznacznie wynika, że WZL 

leżą na terenie garnizonu. 

 

Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 10 głosami 

"za", przy 1 głosie przeciwnym i 1 wstrzymującym się Rada podjęła uchwałę Nr VI/24/2007  

w sprawie objęcia nazwą ulica Lotników Polskich odcinka ulicy na działce nr 513, stanowiącej 

jej przedłużenie do ul. Warszawskiej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8e  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Dęblinie. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław 
Włodarczyk, który poinformował, że podjęcie uchwały wynika ze zmiany na stanowisku 

Burmistrza, który jest Przewodniczącym Rady Społecznej (lub osoba przez niego wskazana). 

Kadencja Rady Społecznej trwa 4 lata i wygasa na początku lipca 2007 r. Wówczas zostanie 

powołany nowy skład Rady Społecznej. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawili opinie komisji stałych nad projektem 

uchwały. 

Pozytywnie projekt uchwały zaopiniowały Komisje: 

- Gospodarki Komunalnej, 

- Samorządu i Porządku Publicznego, 

- Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. 

 

Komisje: 

- Gospodarki Przestrzennej i Budżetu  

- Zdrowia i Problematyki Socjalnej - nie opiniowały przedłożonego projektu uchwały. 
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Z uwagi na brak chętnych do dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Jednogłośnie (12 głosami "za") Rada podjęła 

uchwałę Nr VI/25/2007 w sprawie zmiany w składzie Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8f 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zgłoszenia 
kandydatów do Powiatowej Rady  Zatrudnienia w Rykach. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 
Karpiński. Powiedział, że Starosta Powiatu Ryckiego wystąpił o wskazanie nowych 

przedstawicieli Miasta Dęblin do Powiatowej Rady Zatrudnienia w związku z upływem 

kadencji organów samorządu terytorialnego. Powiatowa Rada Zatrudnienia w Rykach została 

powołana w dniu 9 grudnia 2004 r. a jej kadencja nie pokrywa się z kadencją organów 

samorządu terytorialnego. Zmiana w składzie Rady powinna być poprzedzona wskazaniem 

przez Radę Miasta swoich przedstawicieli i złożeniem wniosku o odwołanie dotychczasowych. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do Powiatowej Rady Zatrudnienia zgłoszono; 

• Pana Tadeusza Oryla - radnego RM, który nie wyraził zgody na kandydowanie. 

• Pana Marka Basaja - Sekretarza Miasta - przedstawiciela Burmistrza. Pan Marek 

Basaj wyraził zgodę na kandydowanie,  

• Pana Ryszarda Zarównego - Wiceprzewodniczącego Rady, który wyraził zgodę  
na kandydowanie. 

• Pana Henryka Wiejaka - Wiceprzewodniczącego Rady Miasta, który nie wyraził 

zgody na kandydowanie. 

 

Rada zgłosiła następujących przedstawicieli Miasta Dęblin do Powiatowej Rady Zatrudnienia 

w Rykach: 

• Sekretarza Miasta - Marka Basaja, 

• Wiceprzewodniczącego Rady Miasta - Ryszarda Zarównego. 

Ponadto Rada zgłosiła wniosek o odwołanie Pana Dariusza Cenkla i Pana Włodzimierza 

Mońki ze składu Powiatowej Rady Zatrudnienia w Rykach. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

"Za" uchwałą głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Rada podjęła uchwałę  
Nr VI/26/2007 zmieniającą uchwałę w sprawie zgłoszenia kandydatów do Powiatowej Rady 

Zatrudnienia w Rykach. 

 

Podjęta przez Radę uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 8g 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
dla terenu Miasta Dęblin liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław 
Włodarczyk. Powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany w zasadach lokalizacji miejsc 

sprzedaży napojów alkoholowych. Obowiązująca uchwała Rady Miasta zakazuje sprzedaży 

napojów alkoholowych m.in. na bazarach i targowiskach. Zakaz ten nie wynika z ustawy, jest 

wprowadzony mocą uchwały Rady Miasta. Proponowana uchwała umożliwia sprzedaż 
napojów alkoholowych na targowiskach, z wyłączeniem dni targowych, podczas trwania 

imprez kulturalno - rozrywkowych. Związane jest to również z obchodami Dni Dęblina  

i organizowaniem ogródków piwnych w trakcie trwania imprezy. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przystąpiono do przedstawienia opinii Komisji. 

 

Komisje: Gospodarki Komunalnej, Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Samorządu  

i Porządku Publicznego - pozytywnie zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

Pozostałe Komisje Rady Miasta nie wypracowały opinii w stosunku do omawianego projektu 

uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

 
Radny Krzysztof Karbowski - podniósł sprawę zakazu sprzedaży napojów alkoholowych  

na stadionach sportowych. 

 
Radny Tadeusz Oryl - zapytał, jak ma zachować się radny, który w ubiegłej kadencji był 

przeciwny sprzedaży alkoholu na terenie klubu sportowego "Czarni"? "Dla mnie to jest 

śmieszne. Jeżeli coś ustaliliśmy raz - bądźmy konsekwentni. Ja w tej chwili wycofuję się z tego 

głosowania". 

 

Radny Waldemar Potyra - nie wiem, czy Pan był na ostatnim festynie pod tytułem  

"Dni Dęblina". Byłem. Większość ludzi oblegała bary i wszelkie sklepy z alkoholem poza 

terenem targowiska. Teren targowiska świecił pustkami.  

 

Burmistrz Miasta -wyjaśnił, że  na stadionach sportowych nie ma zakazu sprzedaży napojów 

alkoholowych. Jest tylko zakaz wnoszenia napojów alkoholowych. 

 

Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak - zapytał, czy zapis w § 2 ust.1 pkt 1 lit. "d"  

nie kłóci się z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi? 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

11 głosami "za", przy 2 głosach przeciwnych i 1 wstrzymującym się Rada podjęła uchwałę  
Nr VI/27/2007 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia dla terenu Miasta Dęblin liczby 

punktów sprzedaży napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów 

alkoholowych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt 8h 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf  
dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla Osiedla Stawy w Dęblinie. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta Dęblin - Stanisław 

Włodarczyk, który wyjaśnił, że Wojskowa Agencja Mieszkaniowa Oddział Regionalny  

w Lublinie przekazała nieodpłatnie do eksploatacji miastu oczyszczalnię ścieków w os. Stawy. 

Na podstawie przepisów ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków, w okresie pierwszych 18 miesięcy od dnia podjęcia przez istniejące 

przedsiębiorstwo nowego rodzaju działalności gospodarczej w zakresie zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę lub zbiorowego odprowadzania ścieków, obowiązują ceny i stawki opłat 

uchwalone przez Radę Miasta. Uchwalone ceny i stawki opłat mają zapewnić jedynie pokrycie 

uzasadnionych kosztów odprowadzania ścieków. Prezes MZGK Sp. z o.o., po analizie 

kosztów, zaproponował stawkę 4,47 zł/m3 netto, cena brutto - wynosiłaby 4,78 zł/m
3
. Są to 

ceny minimalne, nie uwzględniające wszystkich kosztów, m.in. amortyzacji, kosztów energii, 

które wzięło na siebie do sfinansowania miasto. Miasto w dłuższym okresie  czasu nie poradzi 

sobie z finansowaniem tej oczyszczalni, dlatego trzeba w jak najkrótszym czasie doprowadzić  
do tego osiedla sieć kanalizacyjną. To zadanie jest umieszczone w nowej wersji projektu 

budżetu jako kolejny etap kanalizacji miasta. 

 

Przedstawiony przez Burmistrza projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Komisje: Gospodarki Komunalnej oraz  Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Komisje - Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  

oraz Zdrowia i Problematyki Socjalnej - nie wypracowały opinii w sprawie przedmiotowej 

uchwały. 

 
Pan Dariusz Wojdat  - Prezes MZGK Sp. z o.o. - przekazał Radzie informację na temat 

przejętej oczyszczalni. Powiedział, że oczyszczalnia jest w złym stanie technicznym. Koszty 

osobowe zmniejszone zostały ze 108.000 zł na 55.000 zł. Jest to niezbędne minimum. Spółka 

musi pewnych przepisów przestrzegać, więc muszą być określone normy zachowane. 

Elektryka na tej oczyszczalni jest w fatalnym stanie. Dodał, że kalkulacja za m
3
 ścieków 

wyliczona przez WAM - wynosi 5,32 zł brutto. 

 

Radny Henryk Wiejak - powiedział, że w os. Stawy mieszka gros ludzi, którzy nie pracują, 
jest duże bezrobocie, bloki stoją puste i trzeba mieć na uwadze to, że mieszkańcy mogą zgłosić 
wniosek o przeprowadzenie referendum i przejść do Ryk. 

 

Radny Tadeusz Oryl - ceny czynszów spowodowały, że ludzie albo wyprowadzili się z tego 

osiedla albo zamienili mieszkania na mniejsze. Radny wspomniał, w jakich okolicznościach 

Stawy administracyjnie weszły do Dęblina. To jest garstka ludzi biednych, pozostawionych 

samym sobie. 90% mieszkańców tego osiedla żałuje, że administracyjnie należy do Dęblina. 

 

Pan Dariusz Wojdat - Prezes MZGK Sp. z. o. o. - powiedział, że ok. 30 m
3
 ścieków  

z os. Stawy idzie do Irenki, od mieszkańców jest odprowadzanych 30% ścieków, natomiast 

70% to ścieki z jednostki wojskowej. Jeżeli będziecie uważali, że koszty trzeba ograniczyć, 
będziemy się starali to w jakiś sposób przekalkulować i zwrócić się do Burmistrza  
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o dofinansowanie z budżetu miasta. Nadmienił, iż jest to tylko i wyłącznie sprawa przejściowa, 

do czasu wybudowania kanalizacji i wodociągu z tego osiedla do miejskiej oczyszczalni. 

 
Radny Andrzej Banaś - została przedstawiona Komisji Gospodarki Komunalnej i Radzie 

Miasta kalkulacja. Z jednej strony jest mówione, że to jest ta najniższa minimalna stawka, jaką 
można tam zaproponować, z drugiej strony Pan Prezes powtarza, że to zależy od Rady.  

Jak byśmy ustalili niższą stawkę, musielibyśmy znaleźć na to środki w budżecie i dopłacić. 
Jeżeli ustaliliśmy wspólnie z Panem Prezesem na Komisji Gospodarki Komunalnej, że to  

są minimalne koszty, to Rada nie może z tej ceny zejść. 
 

Radny Henryk Wiejak - powiedział, że wierzy w Pana Prezesa MZGK - w jego zdolności  

i umiejętności, i uważa, że Pan Prezes zarobi te pieniądze, których potrzeba i pokryje  

te niewielkie straty. 

 

Burmistrz Miasta - po co było szukać oszczędności, lepiej było wyjść z tą stawką 8,14 zł.  

Ta propozycja została przedstawiona WAM-owi i nie uzyskała akceptacji. WAM akceptuje 

stawkę w granicach 5 zł/m
3
. To nie dotyczy tylko mieszkańców, ponieważ gros tych ścieków 

płaci jednostka wojskowa. Zaproponowana stawka 4.47 zł jest optymalna. Ona nikomu nie 

zaszkodzi i nie przyniesie również zysków Spółce. 

 

Przewodniczący RM zamknął dyskusję nad projektem uchwały, po czym przystąpiono  

do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 10 głosami "za", przy 1 głosie 

przeciwnym i 3 wstrzymujących się Rada podjęła uchwałę Nr VI/28/2007  

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków dla Osiedla Stawy  

w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8i 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie "Wieloletniego planu rozwoju  
i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych MZGK Sp. z o. o. 
w Dęblinie na lata 2007-2009. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław 
Włodarczyk, który poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r.  

o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków przedsiębiorstwo 

wodociągowo - kanalizacyjne opracowuje wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych. 20.10.2006 r. łącznie z wnioskiem o ustalenie cen taryf za 

wodę i ścieki MZGK przedstawił Wieloletni plan rozwoju. Dokument zawiera część rzeczową 
- określa co ma być wykonywane oraz część finansową - określa ile nakładów przewidziano na 

poszczególne zadania. Plan jest przewidziany na 3 lata. W roku 2007 przewidziano 674.000 zł 

na modernizacje, w 2008 r. - 800.000 zł, natomiast w 2009 r. - 735.000 zł. Poszczególne 

przedsięwzięcia dotyczą przede wszystkim modernizacji ujęcia wody. W tym planie są zawarte 

środki, które wyasygnuje MZGK, natomiast prace inwestycyjne w zakresie sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej są ujęte w projekcie budżetu.  

Burmistrz zgłosił następujące autoporawki do projektu uchwały: 

• na str.6 w tabeli p.12 - realizację zadania przesunąć z 2009 r. na rok 2007, 

• na str. 3  w zdaniu dotyczącym monitoringu pompowni ścieków zmienić rok 2006 na 

2008,  

• na str. 7 słowo: "kradzież" zamienić na słowa: "nielegalny pobór wody". 
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Następnie Przewodniczący Komisji stałych przedstawili opinie Komisji dotyczące projektu 

uchwały.  

 

Komisje: Gospodarki Komunalnej oraz Samorządu i Porządku Publicznego - pozytywnie 

zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Oświaty, Kultury i Kultury i Kultury Fizycznej 

oraz Zdrowia i Problematyki Socjalnej - nie opiniowały projektu uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały wypowiadali się: 
 

Wiceprzewodniczący RM - Henryk Wiejak - zauważył, że w tym planie nie uwzględniono 

modernizacji ujęcia wody w os. Wiślana. W razie awarii całe osiedle Wiślana może pozostać 
bez wody. Wnioskował, żeby poczynić starania  zabezpieczające awaryjne ujęcie wody dla 

tego osiedla. Radny zauważył, że w tym planie nie uwzględniono  wymiany rur azbestowych  

w ul. Okólnej i Warszawskiej. 

 

Radny Adam Cenkiel - zauważył, że zaopatrywanie w wodę stanowi problem, który jest  

w naszym społeczeństwie bagatelizowany.  

 

Radny Waldemar Chochowski - podniósł problem wymiany podziemnych hydrantów  

na naziemne jako punktów szybkiego poboru wody dla celów przeciwpożarowych. 

 
Radny Krzysztof Karbowski - powiedział, że jest pilna potrzeba wymiany hydrantów  

na naziemne w każdym osiedlu.  

 

Radny Tadeusz Oryl - zapytał, czy ujęcia wody są skutecznie zabezpieczona, czy jest tzw. 

strefa ochronna? 

 

Prezes MZGK - nie jest prawdą, że nie ma dbałości o zabezpieczenie awaryjnego ujęcia wody 

dla osiedla Wiślana. Ujęcie na Wiślanej ma 30 lat i jest ono w stanie "niebezpiecznie złym".  

W tym roku będzie zrobiona pewna automatyka i modernizacja dwóch ujęć - Jagiellońska  

i m.in. Wiślana. Jak będzie automatyka nie będzie potrzeby zatrudniania na tych ujęciach tylu 

pracowników. W tej chwili jest zatrudnionych 8 osób. Zatrudnienie znajdzie tylko 2.  

Została podjęta decyzja o zakupie hydroforni, która będzie zamontowana na ujęciu 

Wiślana. Ta hydrofornia docelowo będzie służyła dla nowo wybudowanej magistrali 

wodociągowej. W tym roku zostanie wybudowany przez Spółkę drugi odwiert awaryjny na 

ujęciu Jagiellońska. Koszt tego zadania 225.000 zł. Wejdzie to jako wkład własny Spółki  

do środków unijnych. Strategicznym celem jest osiągnięcie zasilania w wodę os. Lotniska  

i Masów. 

Sprawa wymiany hydrantów jest analizowana. W Dęblinie istnieje problem  

ze znalezieniem miejsca, w którym taki pobór można by zlokalizować. W tym roku jeden taki 

hydrant przeciwpożarowy zostanie zlokalizowany na skrzyżowaniu ulic Piłsudskiego i Rynek.  

MZGK przygotowuje się również do opracowania koncepcji zwodociągowania całego 

miasta. Znaleźliśmy koncepcję z 1978 r., która jest całkiem niezła. 

Następna sprawa - dywersyfikacja. Dęblin jest aż nadto zdywersyfikowany jeśli chodzi  

o ujęcia wody. To wszystko kosztuje. Gdyby woda w mieście była sprzedawana tylko  

z jednego ujęcia - koszty byłyby niższe.  

Nasze ujęcia są ogrodzone i są zabezpieczone. Jest tam pracownik 24 godziny na dobę. 
Sprawa azbestu. Z chwilą wejścia całej magistrali wodociągowej na os. Lotnisko,  

gdy będziemy wchodzić ul. Ogrodową, na całej ul. 1 Maja trzeba będzie wymienić rury 
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azbestowe. Miały być wymieniane rury na ul. Warszawskiej, ale jest pewien dylemat - został 

tam położony nowy chodnik. Być może pojawią się możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych na tego typu inwestycje. 

 

Burmistrz Miasta - ostatnia uchwała w tej sprawie była podjęta przez III kadencję Rady  

i dotyczyła lat 2002-2006. Były tam ujęte zadania, do których teraz wracamy. Przez okres  

IV kadencji nic na temat się nie mówiło. Zadania ujęte w tym planie będą realizowane  

ze środków MZGK. Miasto musi zainwestować w stworzenie infrastruktury technicznej  

w zakresie wodociągów i kanalizacji. Ta sprawa była zaniedbana w poprzedniej kadencji. 

Zostały dokończone prace już zaczęte. Te zadania zostały umieszczone w nowej wersji 

projektu budżetu w sensie dokumentacyjnym, do realizacji w 2008 r. i 2009 r., po pozyskaniu 

środków unijnych, czyli - budowa kanalizacji podciśnieniowej w centrum miasta, budowa 

kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej do osiedla Stawy, modernizacja systemu 

zaopatrzenia w wodę na terenie miasta Dęblina - przygotowanie dokumentacyjne i tu jest m.in. 

w ramach tej inwestycji magistrala wodociągowa, łącząca ujęcie miejskie - Jagiellońska  

z ujęciem Wiślana. Kolejną sprawą jest połączenie siecią wodociągową osiedla Lotnisko,  

a także etap wymiany sieci wodociągowej azbestowej, następnie rewitalizacja centrum miasta, 

w ramach której nastąpiłaby wymiana sieci wodociągowej azbestowej, a także - budowa 

kanalizacji w ul. Bankowej. Jeśli będą chętni należałoby podłączyć do sieci kanalizacyjnej  

ul. Piłsudskiego, żeby skanalizować całe centrum miasta. Są to inwestycje wieloletnie, 

rozpisane na lata 2007 - 2009, które niekoniecznie muszą być ujęte w Wieloletnim planie 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych MZGK. Pozostałe 

przedsięwzięcia powinny się znaleźć w planie rozwoju miasta, który zostanie przygotowany  

do przyszłego półrocza. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 13 głosami "za", przy 1 głosie wstrzymującym się 
Rada podjęła uchwałę Nr VI/29/2007 w sprawie "Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych MZGK Sp. z o.o. w Dęblinie na lata 2007-2009 

wraz z autoporawkami zgłoszonymi przez Burmistrza Miasta. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

Ad. pkt 8j 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Planu potrzeb  
w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w gminie Miasto 
Dęblin na 2007 r. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław 
Włodarczyk. Powiedział, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Rada do końca stycznia 

2007 r. powinna uchwalić plan potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych. 

Ten plan jest podstawą do starania się o dofinansowanie z Powiatowego Urzędu Pracy 

organizacji prac dla osób bezrobotnych, korzystających ze świadczeń z pomocy społecznej.  

W przypadku zainteresowania samorządu zawiera się stosowne porozumienie ze Starostą.  
Osoby zatrudnione muszą otrzymywać wynagrodzenie w wysokości 6 zł za każdą godzinę,  
z tego 60% zwraca Urząd Pracy. Plan tych potrzeb został określony na poziomie roku 

ubiegłego. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 
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Opinie Komisji do projektu uchwały były następujące: 

Komisje: Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury  

i Kultury Fizycznej - pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Komisje: Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Zdrowia i Problematyki Socjalnej -  

nie opiniowały projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Jednogłośnie 

(13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr VI/30/2007 w sprawie uchwalenia Planu potrzeb  

w zakresie wykonywanych prac społecznie użytecznych w gminie Dęblin na 2007 r. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8k 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
komisji Rady Miasta na 2007 r. 
 

Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił Przewodniczący Rady - 
Ryszard Karpiński. 
 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. Jednogłośnie (13 głosami 

"za") Rada podjęła uchwałę Nr VI/31/2007 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 

Rady Miasta Dęblin na 2007 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8l 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 
Rady Miasta Dęblin na 2007 r. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił Przewodniczący Rady - 
Ryszard Karpiński.  
 

Komisje Rady Miasta - pozytywnie zaopiniowały projekt przedmiotowej uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych. Jednogłośnie (13 głosami 

"za") Rada podjęła uchwałę Nr VI/32/2007 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta  

na 2007 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 8m  
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Pomocy Osobom Niepełnosprawnym na lata  
2003 - 2012. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawiła Pani Bożena Broniszewska 

- Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Urzędu Miasta. Poinformowała,  

że w proponowanej zmianie dotychczasowej uchwały wprowadzono zadania niezbędne  

do realizacji w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym w Dęblinie. Na wykonanie 

zadań objętych programem można ubiegać się o dofinansowanie ze środków PFRON  
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w ramach programu "Edukacja - program pomocy w dostępie do nauki dzieci  i młodzieży 

niepełnosprawnych", przy 10% udziale środków własnych. 

 

Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Jednogłośnie 

(14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr VI/33/2007 zmieniającą uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Pomocy Osobom Niepełnosprawnym na lata 2003-2012. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 9 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Tadeusz Oryl - zgłosił wniosek o udzielenie odpowiedzi na zapytania, interpelacje  

i wnioski na piśmie. 

 
Burmistrz Miasta - powiedział, że jest przeciwny temu wnioskowi. Przygotowanie pisemnych 

odpowiedzi zajmie dużo więcej czasu niż udzielenie odpowiedzi na sesji. Ponadto odpowiedzi 

są protokołowane i zainteresowany może uzyskać wyciąg z protokołu (z pieczątką  
"za zgodność z oryginałem"), gdzie jest zawarta odpowiedź na jego wniosek. 

 

Radny Adam Cenkiel - powiedział, że uzyskanie pisemnej odpowiedzi jest zasadne  

co do wniosku, którego radny na sesji nie wygłasza. Na wniosek złożony na piśmie powinna 

być pisemna odpowiedź. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Ryszard Zarówny - powiedział, że na początku sesji 

Rada zatwierdziła porządek obrad, który należy realizować. 
 

"Za" wnioskiem zgłoszonym przez radnego Tadeusza Oryla głosowało 3 radnych, 9 radnych 

było przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosowania. Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

 

Burmistrz Miasta - udzielił odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski radnych.  

• Sprawa odśnieżania ulic, poruszana w wielu wnioskach. Za odśnieżanie ulic na terenie 

miasta odpowiada kilka podmiotów. Są to  zarządcy drogi, czyli Gmina Miasto Dęblin, 

Powiat Rycki, Zarząd Dróg Wojewódzkich i Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych  

i Autostrad. Wszystkie podmioty generalnie utrzymują jezdnie. Utrzymanie chodników, 

które przylegają bezpośrednio do posesji należy do obowiązków właściciela posesji. 

Tam, gdzie chodniki nie przylegają - obowiązek ich utrzymania należy do zarządcy 

drogi. W momencie pojawienia się pierwszych opadów śniegu każdy zarządca 

odpowiadał za utrzymanie swoich dróg. Zlecone było odśnieżanie chodnika na 

wiadukcie. Drogi powiatowe nie były w ogóle odśnieżane do południa, dopiero po 

pewnych uzgodnieniach odśnieżanie zostało wykonane przez MZGK. Podobnie było na 

drogach wojewódzkich i na drodze krajowej. Do wczorajszego dnia można mieć 
zastrzeżenia, co spowodowane było przez zmieniające się gwałtownie warunki 

atmosferyczne, natomiast nie było takiej sytuacji, żeby jakieś drogi były nieprzejezdne. 

Odśnieżanie utrudniają zaparkowane wzdłuż ulic samochody. Duży sprzęt nie może 

przejechać bez obawy o uszkodzenie takiego pojazdu. Na dzień dzisiejszy ta sytuacja 

jest w miarę opanowana.  

• Pan radny Potyra podniósł sprawę zabezpieczenia słupów oświetleniowych  

w ul. Partyzantów. Te słupy są standardowe, jak ktoś będzie chciał, to nawet betonowy 

słup złamie. 
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• Sprawa fotoradaru, poruszana przez radnego Potyrę. W przypadku planowanej 

modernizacji ciągu drogi krajowej nr 48 trzeba będzie zgłosić wniosek o zamontowanie 

znaku ograniczającego prędkość na wlocie do Dęblina. 

• Radny Adam Cenkiel - pytał, czy jest w planach perspektywicznych budowa wysypiska 

śmieci w Dęblinie? - Zgodnie z wojewódzkim planem gospodarki odpadami nie ma 

lokalizacji wysypiska w Dęblinie. Dęblin jest przypisany do Zakładu w Puławach.  

W chwili likwidacji wysypiska na Żdżarach był prowadzony taki rekonesans odnośnie 

możliwości znalezienia miejsca na lokalizację wysypiska śmieci w Dęblinie i niestety 

takiego miejsca nie udało się znaleźć. 
• Radny Adam Cenkiel wnioskował  o wycięcie drzew w ul. 1 Maja i Stawskiej - proszę 

o sprecyzowanie o jakie drzewa chodzi i czy to jest w drodze powiatowej. 

• radny Chochowski wnioskował o przestrzeganie regulaminu porządku domowego - jest 

to problem, z którym tak nie do końca możemy sobie poradzić. Jest to wniosek do 

Policji.  

• Radny Karbowski wnioskował o oświetlenie ulic - most na Wiśle, ul. Towarowa.  

Na ul. Towarowej była awaria, w okresie wichur połamały się słupy i to do tej pory nie 

zostało usunięte. 

• Przejazd na Puławy - bariery ochronne. Tutaj jest problem modernizacji całego ciągu 

drogi wojewódzkiej 801 i należy podjąć działania w kierunku wprowadzenia tej 

inwestycji do planu wojewódzkiego. 

• Wylewania ścieków na posesje - należy te sprawy zgłaszać w chwili wylewania, żeby 

można było kogoś złapać na gorącym uczynku. 

• Wniosek radnego Krabowskiego, żeby kalendarze imprez zatwierdzać na jesieni, nie 

jest możliwy do realizacji, ponieważ każda impreza wiąże się z finansowaniem  

lub dofinansowaniem z budżetu, który na jesieni jeszcze nie jest zatwierdzony. Może to 

być tylko w formie zestawienia imprez proponowanych do odbycia. 

• Pan radny Wiejak - wnioskował o udanie się delegacji w sprawie WSOSP. Wniosek 

jest słuszny. 

• Sprawa wody - wyjaśnienia zostały zamieszczone w prasie lokalnej i na stronie 

internetowej.  

• Ile kosztować będą wybory uzupełniające na os. Wiślana? - Nie potrafię odpowiedzieć, 
ile będą kosztować te wybory. Na pewno nie będą nic kosztować miasto. Jest to 

realizowane w ramach zadania zleconego z zakresu administracji rządowej, 

finansowanego przez Wojewódzkiego Komisarza Wyborczego. Takie sytuacje są 
wkalkulowane w funkcjonowanie samorządu. 

• Wniosek o uhonorowanie osób prowadzących prywatną działalność  powyżej 35 lat. 

Jest to wniosek do przeanalizowania przez Radę. 
• Kwestia rozwiązania ruchu na skrzyżowaniu ulic: 1 Maja, Warszawska, Składowa - jest 

zlecone wykonanie dokumentacji na modernizację ciągu drogowego drogi krajowej  

nr 48. Na etapie projektowania ta kwestia będzie analizowana. 

• Wniosek Przewodniczącego Zarządu Osiedla "Michalinów" - Sławomira 

Świątkowskiego w sprawie przejęcia przez MZGK kolejowej przepompowni ścieków. 

Na spotkaniu z przedstawicielami Kolei była o tym mowa. Powrócimy do tego tematu 

w kolejnych skonkretyzowanych rozmowach. 

• Jak zmusić prywatnych przedsiębiorców, żeby nie zrzucali nieczystości płynnych  

do oczyszczalni w Zajezierzu - pytanie radnego Potyry. Nic nie zrobimy. Jeżeli taki 

przedsiębiorca ma umowę z tą oczyszczalnią to on zrzuca legalnie te ścieki. 
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• Pan Janusz Kozicki podniósł sprawę niepłacenia przez najemcą za lokal Wspólnoty 

Gruntowej - cokolwiek w tej sprawie będzie można wyegzekwować tylko na drodze 

sądowej.  

• Pan Kleczkowski wnioskował o tablicę ogłoszeń w osiedlu - będzie taka tablica 

zamówiona. 

• Sprawa, którą poruszył Pan Kleczkowski odnośnie pisma dotyczącego placów zabaw- 

chodziło o to, żeby ktoś zwracał uwagę na sprzęt na placach zabaw i sygnalizował, jak 

by się coś działo. Sprawa ogrodzenia placu zabaw - ja osobiście nie widzę potrzeby 

stawiania tam płotu. 

• Pan Krawczak podniósł sprawę likwidacji śmieci w okolicy wiaduktu - będą tam 

skierowani pracownicy interwencyjni i zostanie to miejsce posprzątane. 

• Przewodniczący Zarządu Osiedla "Pułaskiego" - Tadeusz Krawczak podniósł sprawę 
wykonania zatoki parkingowej przy sklepie "Groszek" w ul. Warszawskiej. Jest to jak 

najbardziej zasadne. Jest to kwestia do ujęcia w dokumentacji modernizacji drogi 

krajowej nr 48. 

• Pan radny Kopacz - chodnik w os. 15 PP "Wilków" - tego chodnika nie ma w nowym 

projekcie budżetu. Zostanie to zadania ujęte w innych latach budżetowych. 

• Pan Głodek pytał o sprawę przejęcia na rzecz miasta ul. Ścibiora i Kowalskiego.  

Jest to już "zaklepane", czekamy na oficjalne informacje. Celowym byłoby przejęcie 

jeszcze kawałka tej drogi od ul. Ścibiora za budynkiem Komendy Szkoły. Jest kwestia - 

czy władze wojskowe wyrażą na to zgodę. Sprawa pozbycia się tego "trójkąta"  

na Lotnisku, gdzie są te boiska. Ten teren w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego przeznaczony jest pod usługi z zakresu sportu lub wariantowo pod 

usługi komercyjne. Ta nieruchomość została ujęta w wykazie nieruchomości 

przeznaczonych do sprzedaży. Ostateczną decyzję i tak podejmie Rada Miasta. Sprawa 

będzie skierowana do opinii Zarządu Osiedla. Odnośnie boisk sportowych tam 

istniejących - ich lokalizacja nie jest najszczęśliwsza. Powstała taka koncepcja, żeby 

rozszerzyć bazę sportową w oparciu o Szkołę Podstawową Nr 4, po rozszerzeniu terenu 

pomiędzy szkołą a "Jubilatem" i tam zlokalizowanie boisk do koszykówki, siatkówki  

i ewentualnie kortu tenisowego. W budżecie miasta na 2007 r. zaplanowana jest kwota 

na sprawy dokumentacyjne. Nie wiem czy nam się uda, będziemy się starać skorzystać 
z takiego funduszu, a którego można finansować obiekty sportowe, a który jest 

dostępny jeszcze w tym roku. 

• Pan radny Karbowski zwrócił się o stworzenie miejsca na składowanie płyt 

azbestowych  - na pewno takiego miejsca nie wyznaczymy. To są sprawy ochrony 

środowiska, muszą być uzgodnione pewne wymogi, nawet demontaż takich płyt 

powinien się odbywać przez firmę posiadającą stosowne uprawnienia. 

• Radny Karbowski wnioskował o dokręcenie śrub na słupach - zostanie to zgłoszone. 

• Radny Karbowski zgłosił wniosek o ochronę Dworca PKP przed zniszczeniem - jest 

tam monitoring częściowy. Myślę, że znajdą się środki w budżecie i w uzgodnieniu  

z Koleją zainstalujemy kamerę ze skierowaniem  obrazu bezpośrednio na Policję. 
 

Przewodniczący Rady - przedstawił informację na temat "Akcji zima". Wczoraj następowała 

gwałtowana zmiana pogody. W przeciągu 3,5 godziny po deszczu spadała temperatura do -

5
0
C. MZGK utrzymuje ok. 60 km w tym ok. 42 km pierwszego standardu dróg. Serdecznie 

wszystkich przeprosił za zaistniałe utrudnienia w ruchu spowodowane gwałtowną zmianą 
pogody. 
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Pani Bożena Broniszewska - Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych: 
• udzieliła odpowiedzi na wniosek radnego Waldemara Potyry w sprawie zamontowania 

fotoradaru na drodze krajowej 48. W uzgodnieniach podjęto taki kierunek, że miasto 

Dęblin będzie odpowiadało za ustawienie masztu, natomiast Komenda Wojewódzka 

Policji zamontuje fotoradar. W 2006 r. po wznowieniu tematu Komenda Wojewódzka 

tak jakby się wstrzymała z tym radarem. W tym roku  ponownie wystąpimy celem 

sfinalizowania podjętych wcześniej działań; 
• Wniosek radnego Waldemara Chochowskiego w sprawie umożliwienia nauki 

dorosłemu obywatelowi miasta. W ustawie o systemie oświaty rozpatrywane są dwa 

warianty: realizacja obowiązku nauki i realizacja obowiązku szkolnego. Realizacja 

obowiązku nauki trwa do 21 roku życia, a realizacja obowiązku szkolnego trwa do 18 

roku życia. Do 16 roku życia za realizację tego obowiązku odpowiada dyrektor  

i rodzice od 16-18 roku życia odpowiada dyrektor i organ prowadzący. Po ukończeniu 

obowiązku nauki, czyli 21 roku życia staje się człowiek dorosły, pełnoletni. Ta osoba 

zgłaszała się do nas i uzyskała odpowiedź, że nasza jedyna szkoła ponadgimnazjalna - 

Zespół Szkół Ogólnokształcących działa w systemie szkoły stacjonarnej dziennej i nie 

prowadzone są kursy zaoczne, czyli kształcenie w systemie zaocznym i wieczorowym. 

Nie możemy przyjąć tego ucznia w szeregi uczniów w ZSO, przy czym została strona 

pouczona, że takie zajęcia odbywają się w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2. 

 

Pani Beata Amarowicz - Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej 
UM: 

• w odpowiedzi na wniosek Przewodniczącego Zarządu Osiedla "Wiślana" Pana 

Andrzeja Kucpra dotyczący lokalu dla potrzeb Zarządu Osiedla poinformowała, że  jest 

uchwała, która przewiduje wynajęcie w budynku nr 33 w os. Wiślana lokalu na takie 

cele z tym, że do dzisiaj nie otrzymaliśmy jeszcze żadnego pisemnego wniosku  

od Zarządu Osiedla; 

• odpowiedź na wniosek Przewodniczącego Zarządu Osiedla "Rycice" - Janusza 

Kozickiego dotyczący budowy TRAFO stacji na działce Wspólnoty Gruntowej Rycice 

oraz lokalu, który był wynajmowany dla Fundacji charytatywnej Św. Eliasza - musi tu 

nastąpić wystąpienie na drogę sądową. Wspólnota popełniła błąd, że nie zawarła 

umowy wynajęcia lokalu na piśmie, co było jej sugerowane. Odnośnie budowy TRAFO 

stacji - te kwestie 15 lat temu były na Zarządzie Wspólnoty rozważane. Będę musiała 

sprawdzić tą dokumentację. Jeżeli będzie możliwa inna lokalizacja, to takowa zostanie 

przeprowadzona; 

• Wniosek radnego Karbowskiego dotyczący oświetlenia przy wjeździe na most na Wiśle 

- wpłynęło do nas pismo z Kozienic, że to oświetlenie w granicach miasta Dęblina 

powinno przejść do miasta. Wystąpiliśmy o to, żeby przekazali nam dokumentację  
i własność tej sieci, jednak okazało się, że ci, co chcieli, żebyśmy my przejęli to 

oświetlenie też nie wiedzą kto jest jego właścicielem i dopóki to nie zostanie ustalone  

i nie przekazane nam na własność, nie będziemy tego przejmować na nasz stan.  

W naszym imieniu konserwacją oświetlenia zajmuje się Zakład Energetyczny "Lubzel". 

• radny Cenkiel wnioskował o wycięcie drzew na skrzyżowaniu ul. Stawskiej, 1 Maja  

i Tysiąclecia  - jest to działka prywatna. My wystąpiliśmy do tego Pana, że zostanie mu 

za darmo wyłączona energia elektryczna. Ten Pan by chciał, żeby ktoś to drzewo 

wyciął za darmo i jeszcze to drewno zostawił. To trwa już drugi rok. 

• radny Potyra zgłosił wniosek zamontowanie zdroju przy Urzędzie. Ten zdrój istniał  

i regularnie co miesiąc był dewastowany. Ciągle do MZGK składaliśmy wnioski  

o remonty. W porozumieniu z MZGK doszliśmy do wniosku, że ten zdrój należy 

zlikwidować i nie odnawiać go, ponieważ ludzie zajeżdżali wózkami i brali wodę  
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do podlewania ogródków i żeby pranie sobie zrobić celem zaoszczędzenia wody  

w domu a kosztami podzielić całe miasto. Utrzymywanie tego zdroju jest niezasadne. 

Dla osób, których nie stać na sfinansowania podłączenia się do wodociągu - sądzę, że 

OPS będzie w stanie  dofinansować wykonanie takiego przyłącza.  

 

Pan Dariusz Wojdat - Prezes MZGK: 
• udzielił odpowiedzi na wniosek Przewodniczącego Zarządu Osiedla "Michalinów" - 

Sławomira Świątkowskiego w sprawie inwentaryzacji sieci wodociągowej na 

Michalinowie. Ta sprawa ciągnie się od momentu przejęcia Michalinowa. Rozważymy, 

jakie to będą koszty i poinformujemy zainteresowanych. 

• sprawa pracowników MZGK, którzy roznoszą wiadomości, którą poruszył radny 

Tadeusz Oryl. Jeżeli są takie sygnały, proszę mnie poinformować. 
• rachunek Pana Józefa Grzechnika. Tu chodzi o koszty wywozu nieczystości stałych  

z os. Bankowa. W tym osiedlu koszty są duże - liczone od osoby. Średniorocznie 

wychodzi 9-10 zł za m
3
. My w Zakładzie bardzo poważnie zastanawialiśmy się, czy nie 

wprowadzić na terenie całego miasta jednolitej stawki od osoby.  

 

Radny Henryk Wiejak - powiedział, że nie jest usatysfakcjonowany odpowiedziami na swoje 

wnioski. 

 

Ad. pkt 10 
Zatwierdzenie protokołów z III, IV i V sesji. 
 

Protokoły z III, IV i V sesji przyjęto jednogłośnie (14 głosami "za"). 

 

Ad. pkt 11 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński 
zamknął VI sesję Rady Miasta. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Rybicka 


